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Or. 0002.9.2022 

PROTOKÓŁ NR XLII/2022 

RADY MIASTA WYSOKIE MAZOWIECKIE 

z dnia 31 października 2022 r. 

 

 Z posiedzenia XLII sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie przeprowadzo-

nej w dniu 31 października 2022 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Wysokiem Ma-

zowieckiem. 

 Otwarcie sesji nastąpiło o godz. 9 00 . Na ustawowy 15 osobowy stan Rady Miasta, 

w momencie otwarcia uczestniczyło 14 radnych w związku z czym Przewodniczący Rady 

stwierdził, prawomocność posiedzenia.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przywitał zaproszonych gości (listy obecności w 

załączeniu).  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że porządek obrad został rad-

nym dostarczony wraz z materiałami na sesję, po czym go odczytał: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miasta Wysokie Mazowieckie. 
4. Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta 

Wysokie Mazowieckie. 
5. Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Szkolnej Świetlicy Socjoterapeutycznej  

ARKADIA. 
6. Zapoznanie z działalnością MOK w sezonie 2021/2022. 
7. Zapoznanie ze sprawozdaniem oświatowym za 2021/2022 rok. 
8. Zapoznanie z informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych. 
9. Podjęcie Uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Miejska 

Pływalnia ,,Wodnik”. 
10. Podjęcie Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego. 
11. Podjęcie Uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
12. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2025. 

13. Interpelacje i wnioski. 
14. Sprawy różne. 
15. Zapytania i wolne wnioski. 
16. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi lub wnioski do porządku ob-

rad. Nie zgłoszono. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Radna Sylwia Wasilewska głosowała imiennie, za przyjęciem porządku obrad w związku z 

usterką techniczną pilota do głosowania, która została usunięta. 
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Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że porządek został przyjęty jedno-

głośnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad 3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że protokół był dostarczony 

radnym pocztą elektroniczną oraz był dostępny w biurze rady, zapytał o uwagi - 

nie wniesiono, następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXLI sesji Rady Mia-

sta. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, w obradach uczestniczyło 15 radnych, głoso-

wało 15 radnych, za przyjęciem 15, przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że protokół został przyjęty jednogło-

śnie. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad.4 Sprawozdanie z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta. 

 Informację z realizacji uchwał z ostatniej sesji i działalności Burmistrza Miasta za okres 

od  28 września 2022 roku  do 31 października 2022 roku (informacja w załączeniu do proto-

kołu ).   

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko w sprawozdaniu z działalności przedstawił informację z 
bieżącego funkcjonowania, m.inn: 
- poinformował o podpisanej umowie na dofinansowanie monitoringu wizyjnego w mieście z 
"Rządowego programu ograniczania przestępczości i aspołecznych zachowań RAZEM 
BEZPIECZNIEJ im. Władysława Stasiaka". Kwota dofinansowania to 100 tys zł. Wartość całego 
zadania to ok. 130 tys zł. Zadanie ma zostać zrealizowane jeszcze w tym roku. 
- ogłoszonym przetargu na sprzedaż działki przy ul. Warszawskiej (przy ogródkach 
działkowych). Wpłynęły 3 wadia, jednak ostatecznie nikt nie przystąpił do przetargu.  
- rankingu czasopisma „Wspólnota”, w którym Miasto Wysokie Mazowieckie znalazło się w 
ścisłej czołówce, na 3 miejscu w kategorii miast powiatowych w dwóch ogólnopolskich 
rankingach  „Wydatki inwestycyjne samorządów” oraz „Wykorzystanie środków UE”.  
- trwających wypłatach dodatku węglowego. Wpłynęło ponad 600 wniosków. Na wypłaty 
tych środków UM otrzymał rządową dotację i środki te są wypłacane. Obecnie mieszkańcy 
mogą składać deklaracje dotyczące wyrażanie chęci na zakupu węgla. Na dzień dzisiejszy 
wpłynęło 48 wniosków.  
- planowanym w najbliższych dniach otwarciu dla ruchu samochodowego I etapu obwodnicy 
(do ul. Podlaskiej). W przyszłym roku zakończony będzie II etap (do ul. Ludowej). 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że Rada przyjęła bez uwag sprawoz-

danie z okresu międzysesyjnego. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.5 Zapoznanie z informacją dotyczącą działalności Szkolnej Świetlicy Socjoterapeutycz-

nej  ARKADIA. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została dostar-

czona wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowały się komisje Kultury i 

Oświaty oraz Rodziny i Polityki Społecznej. Przewodniczący poprosił o przedstawienie stano-

wiska komisji. 
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Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 

przyjęła informację, bez uwag.  

Przewodniczący Komisji Rodziny i Polityki Społecznej poinformował, że komisja zapoznała 

się i przyjęła do wiadomości bez uwag , zdaniem radnego dobrym pomysłem na rozwój świe-

tlicy jest możliwość  połączenia korzystania ze świetlicy wychowanków również Miejskiego 

Zespołu Szkół, aktualnie ze świetlicy korzysta około 40 wychowanków w godzinach od około 

15 do około 19.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania  do informacji. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wyraził zadowolenie z  istnienia i działalności 

świetlicy socjoterapeutycznej ARKADIA, wskazując na istotę wyrównywania szans, którą 

umożliwia świetlica , daje również możliwość korzystania z pomocy pedagogów. 

Podziękował Dyrektor Małgorzacie Koc za inicjatywę i prowadzenie świetlicy. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 Małgorzata Koc Dyrektor  złożyła  podziękowania Radzie 

Miasta Wysokie Mazowieckie, oraz Burmistrzowi Miasta Jarosławowi Siekierko , który zaini-

cjował powstanie świetlicy,  powstanie związane było ze środkami zewnętrznymi dla projek-

tu w 2007 roku. Początkowo  świetlica była inaczej zorganizowana, w związku z projektami,  

stale się rozwija. Odnosząc się do możliwości zwiększenia ilości uczestników Dyrektor Małgo-

rzata Koc wskazała, że aż tylu chętnych nie ma,  zajęcia są bardzo atrakcyjne, nie tylko dla 

dzieci  z rodzin dysfunkcyjnych.  

Radny Bogdan Matuszewski podkreślił, że kiedy świetlicą powstawała była skierowana 

głownie do dzieci z rodzin dysfunkcyjnych, w związku z bogata ofertą mogą korzystać wszyst-

kie dzieci. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek podziękował Dyrektor Szkoły Podstawowej 

Nr 1 za  pracę na rzecz świetlicy oraz inicjatywy w tym przedmiocie.  

 (szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.6 Zapoznanie z działalnością MOK w sezonie 2021/2022. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została dostar-

czona wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowały się komisje Kultury i 

Oświaty oraz Funkcjonowania Miasta oraz Komisja Finansowa w zakresie realizacji budżetu 

za I półrocze. Przewodniczący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący Komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski komisja przyjęła 

informację, bez uwag. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska komisja przyjęła informację 

bez uwag. 

Przewodniczący Komisji Finanswoej Wojciech Moczydłowski wskazał, że komisja 

zapoznanawała się ze sprawozdaniem finansowym MOK za I półrocze 2022 roku oraz 

przewidywanym wykonaniem budżetu na koniec 2022 roku. Obecna na komisji Dyrektor  

MOK Pani Anna Kamińska odpowiadała na pytania członków komisji, szczegółowo omawiając 

przekazany materiał. Przewodniczący komisji Finansowej stwierdził, że komisja zapoznała się.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi  lub wnioski do 

przedstawionego materialu – nie zgłoszono. 
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Dyrektor MOK Pani Anna Kamińska zaprosiła do korzystania z oferty Miejskiego Ośrodka 

Kultury. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek podziękował za obszerny program Miejskiego 

Ośrodka Kultury, za pracę na rzecz rozwoju jednostki, stwierdził że Rada Miasta  zapoznała 

się i nie wniosła uwag 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad.7 Zapoznanie ze sprawozdaniem oświatowym za 2021/2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że informacja została dostar-

czona wszystkim radnym elektronicznie. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja 

Kultury i Oświaty poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty Sylwia Wasilewska poinformowała, że komisja 

przyjęła informację bez uwag. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania/uwagi  do informacji – nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek wskazał, że jest pod wrażeniem osiągnięć miej-

skich jednostek oświatowych i różnorodności konkursów, a więc rozwijania uzdolnień 

uczniów, złożył gratulacje i podziękowania  Burmistrzowi  Miasta Jarosławowi Siekierko za to,  

że  jako organ prowadzący zapewnia właściwą bazę dydaktyczną dla kształcenia młodzieży.  

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził że Rada Miasta przyjęła do 

wiadomości i nie wniosła uwag. 

Ad 8. Zapoznanie z informacją dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przedstawił informację dotyczącą analizy 

oświadczeń majątkowych wynikającą z pism Or.212.23.2022,2013.SKA.4006.9.2022.1,NK-

III.414.211.2022.DM, Or.0043.18.2022 (w załączeniu do protokołu).   

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 9  Podjęcie Uchwały w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Miejska 

Pływalnia ,,Wodnik”. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z uza-

sadnieniem potrzeby podjęcia został dostarczony wszystkim radnym. Przedmiotowym mate-

riałem zajmowała się komisja Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Przewodni-

czący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski stwierdził, że likwi-

dacja zakładu budżetowego nie zmienia  nic w kwestii funkcjonowania zakładu, to pierwszy 

krok w zakresie oddania jednostki w trwały zarząd Miejskiemu Zespołowi Szkół, działanie 

mające na celu ograniczenie kosztów placówki, oraz być może uniknięcie zamknięcia jej 

w przyszłości, uważamy za słuszne i pożądane, komisja oceniła pozytywnie projekt uchwały.  

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski ruch jest spowodowany ogra-

niczeniem kosztów nie jest to zamknięcie pływalni, komisja wydała opinię pozytywną.  
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Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko stwierdził, że basen został wybudowany w 2006 roku, 

celem było utworzenie pływalni z najniższymi kosztami, sytuacja światowa na którą wpływa 

wojna na Ukrainie, doprowadziła do znacznego wzrostu kosztów utrzymania jednostki.  Kwes-

tia została wyjaśniona na wszystkich komisjach, odbyło się również spotkanie z pracownikami 

pływalni, którzy znajdą zatrudnienie w strukturach miasta. To likwidacja zakładu budżeto-

wego, a nie krytej pływalni.   

 Burmistrz Jarosław Siekierko złożył podziękowania Dyrektorowi Miejskiego Zespołu 
Szkół Jarosławowi Jankowskiemu oraz Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 2 Iwonie 
Mojkowskiej w zakresie wypracowania odpowiednich rozwiązań dotyczących zapewnienia 
pracownikom pływalni zatrudnienia. Kryta pływalnia będzie funkcjonowała, chodzi o mniejsze 
koszty funkcjonowania, i uniknięcie sytuacji zamknięcia pływalni ze względu na roznące 
koszty utrzymania w szczególności ciepła i energii, co ma już miejsce w niektórych miastach 
kraju.   Burmistrz Jarosław Siekierko stwierdził, że majątek zakładu zgodnie z ustawą o 
gospodarce nieruchomościami, zostanie przekazany w trwały zarząd dla Miejskiego Zespołu 
Szkół i będzie nim zarządzał Dyrektor  MZS, nowa jednostka nie będzie powoływana. 
 Zobowiązania zakładu, w strukturze miasta w wysokości około 700 tysięcy zł, 
przechodzą na Miasto Wysokie Mazowieckie,  Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko złożył 
podziękowania dla Dyrektora Miejskiej Pływalni Wodnik Bogusława Bielińskiego, który od 16 
lat kierował placówką. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o pytania/uwagi  do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Miejska Pływalnia ,,Wodnik”. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLII/248/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  z dnia 31 października 2022 

roku w sprawie likwidacji zakładu budżetowego – Miejska Pływalnia ,,Wodnik” w załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 10 Podjęcie Uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 
rolnego. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały wraz z uza-

sadnieniem potrzeby podjęcia został dostarczony wszystkim radnym. Przedmiotowym mate-

riałem zajmowała się komisje Funkcjonowania Miasta oraz komisja Finansowa. Przewodni-

czący poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski stwierdził, że podobna uchwa-

ła podejmowana była w poprzednim roku. Prezes Głównego Urzędu Statystycznego ustalił 

średnią cenę na poziomie 74 ,05 zł . Jest propozycja obniżenia ceny skupu żyta do celów wy-

miaru podatku rolnego do kwoty 34,00 zł Komisja wydała opinię pozytywną.  
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Przewodniczący komisji Funkcjonowania Miasta Bogdan Matuszewski poinformował, że 

komisja wydała opinię pozytywną. Przez cały rok  Pan Burmistrz i komisja, dokonywali starań, 

aby nie podnosić podatków.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko  poinformował że, w tym roku nie przedłożył do Rady 
Miasta żadnego projektu uchwały o podwyżkach podatków, po konsultacjach z Radą ustalone 
zostało, że w Mieście Wysokie Mazowieckie podatki nie będą podnoszone.    
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLII/249/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  z dnia 31 października 2022 

roku w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego w załączeniu 

do protokołu) 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 

Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym, materiałem zajmowała się komisja Finansowa. Przewodniczący 

poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski przedstawił pozytywną opinię 

komisji w przedmiocie projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku zmiany w 

projekcie uchwały w związku z dotacją z Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w Białymstoku 

na realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminom ustawami z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edu-

kacyjne lub materiały ćwiczeniowe oraz na sfinansowanie kosztu zakupu podręczników, ma-

teriałów edukacyjnych lub materiałów ćwiczeniowych kwota 4 440,27 zł. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie złożony wniosek. 
Głosowanie w sprawie wprowadzenia do uchwały zmian w budżecie miasta na 2022 rok 
dotacji celowej. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został przyjęty jednogło-

śnie. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2022 rok wraz z uzasadnieniem, wraz z przyjętą zmianą. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok. 
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Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 

(Uchwała Nr XLII/250/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  z dnia 31 października 2022 

roku w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta). 
Ad. 12  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań 
na lata 2022-2025. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował, że projekt uchwały został do-

starczony wszystkim radnym. Przedmiotowym materiałem zajmowała się komisja Finansowa. 

Poprosił o przedstawienie stanowiska komisji. 

Przewodniczący komisji Finansowej Wojciech Moczydłowski poinformował, że komisja wy-

dała opinię pozytywną. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska  w następstwie do podjętej uchwały zmian w budżecie 
miasta na 2022 rok, wniosła o podjęcie zmian w projekcie uchwały w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz 
z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 w związku z omówioną  dotacją 
celową, zmiany nastąpią w tabeli prognozowane dochody i prognozowane wydatki w 2022 
roku. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie złożony wniosek. 
Głosowanie w sprawie wprowadzenia do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu 
i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 dotacji celowej. 
Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 14 radnych, za przyjęciem 14, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że wniosek został podjęty jednogło-

śnie. 

Skarbnik Miasta Renata Kamińska przedstawiła założenia projektu uchwały w sprawie zmia-

ny Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 2022-2025 wraz 

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 wraz z uzasadnieniem, po 

zmianie. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek zapytał o uwagi do projektu uchwały – 

nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie na lata 

2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025. 

Na ustawowy 15 osobowy skład Rady Miasta, głosowało 15 radnych, za przyjęciem 15, 

przeciw 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek stwierdził, że uchwała została podjęta jedno-

głośnie. 
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(Uchwała Nr XLII/251/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowieckie  z dnia 31 października 2022 
roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Wysokie Mazowieckie 
na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2025 
w załączeniu do protokołu). 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 13 Interpelacje i wnioski. 
Nie zgłoszono. 
(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta) 

Ad. 14 Sprawy różne. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek przekazał gratulacje i podziękowania 

Burmistrzowi Miasta Wysokie Mazowieckie Jarosławowi Siekierko : 

- za zajęcie trzeciego miejsca w kraju, jakie Miasto Wysokie Mazowieckie zajęło w Ran-

kingu wydatków inwestycyjnych czasopisma „Wspólnota” ogłoszonego 2 października 

2022r w Katowicach Podczas XX Samorządowego Forum Kapitału i Finansów, w ran-

kingu uwzględniana była całość wydatków majątkowych poniesionych w ciągu ostat-

nich trzech lat (w tym przypadku 2019-2021). Miasto Wysokie Mazowieckie po raz 

kolejny znalazło się w ścisłej czołówce w kategorii miast powiatowych dwóch ogólno-

polskich rankingów czasopisma „Wspólnota” - „Wydatki inwestycyjne samorządów” 

oraz „Wykorzystanie środków UE”.  

- w związku z uhonorowaniem w dniu 27 października 2022 roku przez Wojewodę Pod-

laskiego Bohdana Paszkowskiego Medalem "Pro Patria" w uznaniu szczególnych za-

sług w kultywowaniu pamięci o walce o niepodległość Rzeczypospolitej Polskiej. Me-

dal przyznawany jest przez szefa Urzędu do Spraw Kombatantów i Osób Represjono-

wanych.  

Burmistrz Miasta Jarosław Siekierko podziękował za gratulacje, stwierdził, że jest to sukces 
wielu osób, pracowników Urzędu i Radnych Rady Miasta, efekt dla miasta jest widoczny. 
Burmistrz przekazał podziękowania wszystkim pracownikom Urzędu, Zastępcy Burmistrza, 
Skarbnikowi Miasta. O odznaczenie "Pro Patria" wystąpił Związek Sybiraków z Łomży, dlatego 
w imieniu szefa IPN-u Pan Wojewoda  odznaczenie wręczył.  Dobre efekty to również zasługa  
działań na szczeblu samorządowym, współpraca między samorządami jest zgodna, 
współpraca z gminami, powiatem, województwem. Problemów w tej kadencji jest dużo;  
covid, wojna na Ukrainie mająca wpływ na sytuacje gospodarczą, które obligują do  zgodnej 
i sprawnej współpracy i koordynacji działań pomiędzy  referatami czy jednostkami miasta. 
Przewodniczący Rady Miasta Marek Kajurek poinformował o : 

https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLII.251.2022%2031.10.2022%20Zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLII.251.2022%2031.10.2022%20Zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
https://bip-umwysokiemaz.wrotapodlasia.pl/resource/116450/Uchwała%20Nr%20XLII.251.2022%2031.10.2022%20Zmiana%20WPF.rtf/attachment.1
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 piśmie MK.6140.8.2022 Burmistrza Miasta do Wojewody Podlaskiego związanym z 

rozstrzygnięciem postępowania nadzorczego NK-II.4131.59.2022.DM z dnia 26 kwiet-

nia 2022 r. dotyczącego stwierdzenia nieważności uchwały XXXVI/214/2022 Rady 

Miasta Wysokie Mazowieckie z dnia 29 marca 2022 r. w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na te-

renie miasta Wysokie Mazowieckie, Przewodniczący odczytał treść pisma 

MK.6140.8.2022. W piśmie Burmistrz Miasta Wysokie Mazowieckie poinformował o 

podjętych działaniach związanych z opublikowaniem kolejnego zapytania ofertowego 

w postępowaniu  o udzielenie zamówienia ,,Wyłapywanie,transport i utrzymanie 

bezdomnych zwierząt w schronisku z terenu Gminy Miejskiej Wysokie Mazowieckie“ 

oraz ogłoszenie o poszukiwaniu gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia opieki 

zwierzętom gospodarskim. Do zamawiającego nie wpłynęły żadne oferty. ( w załącze-

niu do protokołu) 

 piśmie TC.237.1.2022 Komendanta Powiatowego Policji w Wysokiem Mazowieckiem 

insp. Tomasza Wyszkowskiego. Przewodniczący odczytał treść pisma TC.237.1.2022.  

W piśmie Komendant Powiatowy składa podziękowania Burmistrzowi Miasta Wyso-

kie Mazowieckie oraz Radzie Miasta za wsparcie finansowe i przekazane w 2022 roku 

środki pieniężne w wysokości 10 000 zł , które miały być przeznaczone na zakup no-

wego pojazdu.  W związku  z brakiem dostatecznych środków finansowych planowa-

ny zakup pojazdu nie będzie realizowany. Komendant Powiatowy Policji zwraca się z 

prośbą o możliwość zmiany przeznaczenia przekazanych środków finansowych w ra-

mach porozumienia zawartego w dniu 30 maja 2022 roku, w związku z potrzebą za-

kupu latarek akumulatorowych oraz kamizelek taktycznych z napisem Policja. ( w za-

łączeniu do protokołu) 

 Rozstrzygnięciu nadzorczym Wojewody Podlaskiego NK-II.4131.144.2022.DM  

stwierdzono nieważność uchwały nr XLI/240/2022 Rady Miasta Wysokie Mazowiec-

kie z dnia 28 września 2022 roku  w sprawie programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz organizacjami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2023 rok. 

( w załączeniu do protokołu) 

Ad. 15 Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Józef Sokolik, Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego w Wysokiem 

Mazowieckiem przekazał zaproszenie na konferencje  związaną z zakończeniem 

realizowanego projektu przez placówkę (dn. 16 listopada 2022 roku o godz. 10:00) 

poświęconą zastosowaniu sztucznej inteligencji w automatyce domowej, motoryzacji 

i przemyśle,  związaną z realizacją programu ERASMUS+ ,Akcja2 – Współpraca organizacji 

i instytucji, Partnerstwa współpracy w zakresie tworzenia innowacyjnych rezultatów 

edukacyjnych w ramach projektu  AI4VET. 

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Ad. 16 Zamknięcie obrad sesji. 
Wobec wyczerpania porządku obrad (godz. 10 37)Przewodniczący Rady Miasta  
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zamknął XLII sesję Rady Miasta.  

(szczegóły na nagraniu obrad Rady Miasta)  

Integralną część protokołu stanowi wykaz głosowań imiennych oraz nagranie obrad sesji.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Damian Cieślukiewicz 

Przewodniczący Rady Miasta Wysokie Mazowieckie 

   Marek Kajurek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


